
Bogata jesen za pionirje
Teden otroka /e za naml, pa vendar v Društvu prijate-
IJev mladlne nl nastopllo mrtvllo. Prav nasprotno.
Razgovorom In poavetom sledljo števllne dejavnosti.

Po razgovoru v zvezi s skrb-
jo za otroška igrišča, o kate-
rem smo ob tednu otroka v
Dogovorih že pisali, so pred-
stavuiki otroškega varstva,
ZPM in Komunalne skupno-
sti pregledali vsa otroška
igrišča v občini Center. Po-
sebno pozornost so posvetili
zlasti igrišču na Osojah. Ob
tem je Komisija pripravila tu-
di predlog sanacijskih in
vzdrževalnih del za daljše ob-
dobje.

Poskrbeti je treba, da bodo
v prihodnje na otroških igriš-
čih ustrezna in kvalitetna
igrala različnih proizvajalcev,
obenem pa v ZPM že razmi-
šlajo kako organizirati dejav-
nosti na otroških igriščih, zla-
sti v počitniškem času.

Ljubljana je gostila
pionirje-dopisnike

Tradicionalno, tokrat že 13.
srečaiye pioniijev-dopisnikov
iz vse Slovenjje je letos pote-
kalo od 23. do 25. oktobra pod
pokroviteljstvom skupščine
mesta Ljubljane. Ljubljanski
osnovnošolci so bili gostitelji
približno 200 dopisnikom iz
vse repubike. Le-ti so si naj-
prej ogledali film Poletje v
školjki, nato pa so se udeležili
še pogovora z ustvaijalci fil-
ma. Mladi slovenski dopisnki
so bili gostje številnih redak-
cij: RTV Ljubljana, Pionir-
skega lista, Pioniija, Radia
Koper, Primorskih novic,
Kmečkega glasu, Neddjske-
ga in LJubljanskega dnevni-
ka, TV 15 itd. Med drugim pa
so obiskali tudi tiskarni Dela

in Mladinske knjige. Po na-
pornem dnevu jih je čakalo
razvedrilo: ples na Osnovni
šoli Ledina. Gostje in gostite-
lji so 25. oktobra odšli na Raš-
čico, kjer so si ogledali Tru-
barjevo domačijo. V Osnovni
šoli Velike Lašče so bile ob
razstavi najboljših šolskih
glasil podeljene tudi nagrade,
prisotne pa je pozdravila
predsednica skupščine mesta
Ljubljane, Nuša Kerševan.

Ob vsakoletnem tradici-
onalnem srečaryu je bil orga-
niziran tudi strokovni posvet
za mentorje novinarskih in
dopisniških krožkov ter šol-
skih glasil na temo Okrogla
miza.
Ob sprejemu cicibanov
v Zvezo pionirjev

Letošryi sprejemi cicibanov
v Zvezo pionirjev so bili 26.
novembra na vseh OŠ v naši
občini. Sprejetih je bilo 648
cicibanov. V okviru letošnjih
priprav je bil na osnovni šoli
Majde Vrhovnik 27. oktobra
seminar s starejšimi pioniiji.
"n so obiskovali cicibane y pr-
vih razredih in jih seznanjali s
pionirsko organizacijo, sim-
boli, pionirsko zaobljubo, pi-
onirskimi pesmimi in podob-
no. Seminar, na katerem so
sodelovali po štirje pioniiji iz
vsake osnovne šole, je vodila
predsednica občinskega sveta
Zveze pioniijev, Ivanka Mali.

V organizaciji mestne ZPM
in Pionirskega doma Centra
za kulturo mladih je bila v Ha-
li Tivoli 27. novembra dopold-
ne vesela pionirska prireditev
za vse novosprejete pionirje
Ljubljane. Dan pozneje, 28.
novembra, pa so v osnovnih
šolah organizirali srečanja no-
vosprejetih pioniijev s ciciba-
ni iz oddelkov priprave na šo-
lo (male šole). Milica Jovanović


